
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 2. juli 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 299
Vil ministeren med henvisning til Indenrigs- og Boligministeriets rapport ”Flere billige
almene boliger” – Afrapportering fra arbejdsgruppen vedrørende billige almene boliger”
fra april 2021 – hvoraf det af rapportens side 20 fremgår, at der er nedsat en arbejds-
gruppe i medfør af Grøn boligaftale til at undersøge muligheder/barrierer for etablering
af bofællesskaber, herunder at arbejdet færdiggøres efteråret 2021 – oplyse, om der er
overvejelser om, at disse bofællesskaber også skal opføres som billige almene boliger?
Såfremt dette er tilfældet, vil det faktum, at lejebetalingen for denne type af bolig dækker
adgang til en privat bolig og adgang til fællesarealer, påvirke lejers mulighed for at opnå
boligydelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Heidi Bank (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Heidi.Bank@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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